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Benonisen, Rune

Fra: Benonisen, Rune

Sendt: torsdag 11. november 2021 11.11

Til: Hanne Wiesener; john.karlsen@tffk.no; Marit Kristine Hætta Sara 

(mkrmathi@online.no); Ole Mathis Eira (x.m.eira@hotmail.com); Tryggve 

Enoksen; Aud Tove Tømmerbukt (audtove@kraftlaget.no); Eirik Losnegaard 

Mevik; Karen Inga Eira (k-ine71@hotmail.com); Per A Bæhr; Silje Vollan 

Nilsen

Kopi: Blixgård, Asgeir; Birkeland, Ingve

Emne: INNKALLING STUDIETUR/BEFARING OG STYREMØTE 22.-23. NOV 

Vedlegg: Program for studietur-møte for Senja 22-23 nov.pdf; 

Skjøtselsplan_Storslåtta_KvænansbotnLVO.pdf; UTKAST-Bevaringsmål 

Kvænangsbotn og Navitdalen lvo.pdf; Svar fra Miljodir ang vedhogst.pdf; 

StatusTiltaksplan.pdf

INNKALLING 
(Jeg har sendt fra meg PC og har derfor ikke mulighet å lage ordinært saksframlegg. Det sendes ut i neste uke eller 
legges fram på møtet). 
Jeg håper det er greit. Sender med info her så det skal være mulig  å sette seg inn i sakene. 
 

Vi har foreløpig fått tre påmeldinger. Det er fortsatt åpent for flere til å være med. Også vararepresentanter. 
 
Opplegg og program for befaring er vedlagt.  
 
Saker til styremøte 
 

- Godkjenning av bevaringsmål 
Vi er pålagt å lage bevaringsmål i tilknytning til verneområdene. Vi har laget et notat som beskriver 
rammene og muligheter. Styret må drøfte hvilke mål vi bør sette oss. Innstilling - Notatet sendes på høring 
og behandles endelig på nyåret.  

 
- Skjøtselsplan for Storslåtta/Dalstuene 

Det er utarbeidet utkast til skjøtselsplan. Styret vurderer planen og om den skal sendes på høring. Endelig 
behandling ut på nyåret. 

 
- Tiltaksplan 2022 

Det er kommet inn noen forslag. Gjelder forsterkning av sti/vei til Dalstuene. Natursti i Kvænangsbotn. 
I tillegg følger vi opp allerede innmeldte tiltak og nye som skjøtsel i området. 
Foreløpig tiltaksplan legges frem og sendes på høring. Vedtas endelig i begynnelsen av januar. 

 
- Tiltaksplan 2021 

Gjennomgang av status (se vedlegg) 
Det er brukt mindre midler på de tiltakene enn forutsatt. Dette selv om vi i tidligere møter er omdisponert 
til f.eks. gapahuken ved Rundvannet.  
Vi foreslår at restmidler disponeres til hengebruprosjektet. Statskog har meldt inn at de har brukt mer 
midler enn forutsatt, bla pga at veien i Ura måtte repareres, og søker om dekning av disse utgiftene så langt 
det rekker. 

 
- Oppfølging av andre saker 

Vi har fått oppdatert svar fra Miljødirektoratet ang saken om vedhogst på Statsgrunn. 
 

 
- Annet 
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Vi har fått vareprøver på jakker som kan prøves. Vi kjøper inn jakker med verneområdelogo til de som 
ønsker det. 
 
Det kan komme flere saker.  

 
 
 

Med vennlig hilsen 
 
Rune Benonisen 
Nasjonalparkforvalter  
Verneområdeforvalter 
Mobil:   +4790660709 
 

 
www.nasjonalparkstyre.no/Kvanangsbotn-og-Navitdalen-LVO 
www.nasjonalparkstyre.no/Reisa-nasjonalpark/ 
 


